
 

Protokół nr 41/2018 

             z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach  

                      odbytego w dniu 18 lipca 2018 r. w godz. od 15:30 do 16:00 

w  Urzędzie Miejskim  Suwałkach. 

 

Obecni członkowie Komisji: 

1/ Anna Ruszewska  - przewodnicząca Komisji, 

2/ Andrzej Paweł Chuchnowski, 

3/ Tadeusz Czerwiecki, 

4/ Bożena Maria Kamińska, 

5/   Irena Bożena Schabieńska, 

6/  Zdzisław Stanisław Ścięgaj.  

 

Nieobecni Członkowie Komisji: 

1/ Stanisław Kulikowski 

2/ Andrzej Łuczaj 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1/  Ewa Beata Sidorek- Zastępca Prezydenta Miasta, 

2/  Alicja Jacewicz– Naczelnik Wydz. Oświaty, Wychowania i Sportu, 

3/ Dorota Jabłońska – Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego im. Marii Konopnickiej  

 

 Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

  

Anna Ruszewska – Przewodnicząca Komisji  powitała zebranych i przypomniała, że porządek 

posiedzenia został przesłany wraz z materiałami. 

Zaproponowała zmianę porządku obrad;  punkt 3 przenieść jako pkt 2, zaś punkt 2 przenieść na 

koniec porządku posiedzenia jako pkt 8.    

Zaproponowany porządek został przyjęty. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu nr 40/2018 z dnia 20 czerwca 2018 r. z posiedzenia Komisji Oświaty  

i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Marii Konopnickiej w Suwałkach z obowiązku realizacji 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych      

i opiekuńczych. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie dostosowania 

sieci szkół podstawowych i gimnazjów mających siedzibę na obszarze miasta Suwałki      

do nowego ustroju szkolnego na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia   

2019 r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Jeleniewo zadań 

publicznych w zakresie opieki nad dziećmi  w wieku do lat 3. 



5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Miasta Suwałk. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie kryteriów i trybu 

przyznawania nagród dla nauczycieli ze środków specjalnego funduszu nagród. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie planowania            

w budżecie Miasta Suwałki środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli, 

a także określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej 

dla nauczycieli przedszkoli, szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Miasto 

Suwałki oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłat 

za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto 

Suwałki.  

9. Wolne wnioski. 

  

Ad 1. 

Przyjęcie protokołu nr 40/2018 z dnia 20 czerwca 2018 r. z posiedzenia Komisji Oświaty  

i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 

 

Anna Ruszewska zapytała o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag. 

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 

za                                                -  5 radnych, 

przeciw                                       -  0   

wstrzymało się od głosu             -  0 . 

Protokół  nr 40/2018 z dnia 20 czerwca 2018 r. został przyjęty. 

 

Ad 2. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Marii Konopnickiej w Suwałkach z obowiązku realizacji 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych              

i opiekuńczych. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ewa Beata Sidorek poinformowała o wprowadzeniu autopoprawki do wszystkich projektów 

uchwał, polegającej na dodaniu w podstawie prawnej poz. 1349 we wskazanym Dz.U. z 2018 r. 

Powiedziała, że w ocenie organu prowadzącego wniosek Pani Doroty Jabłońskiej Dyrektora I LO 

i. Marii Konopnickiej jest jak najbardziej zasadny. Liceum zostało szkołą  kandydacką programu 

Matury Międzynarodowej IB, w związku z tym jako dyrektor placówki zobowiązana jest do 

uczestniczenia w cyklu szkoleń, konferencji i warsztatów. 

 

Dorota Jabłońska  stwierdziła, że Pani Prezydent szczegółowo uzasadniła wniosek. Dodała, że 

cała procedura wymaga wielkiego zaangażowania i w trosce o dobro uczącej się młodzieży zwraca 

się z prośbą o pozytywne zaopiniowanie wniosku.  



Członkowie Komisji nie wnieśli uwag. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały : 

za pozytywną opinią głosowało  -  6  radnych, 

przeciw                                       -   0   

wstrzymało się od głosu             -   0  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zwolnienia 

dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Marii Konopnickiej w Suwałkach z obowiązku 

realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych      

i opiekuńczych. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad 3. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie dostosowania sieci 

szkół podstawowych i gimnazjów mających siedzibę na obszarze miasta Suwałki do nowego 

ustroju szkolnego na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu 

  

Członkowie Komisji   uwag nie zgłosili. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały : 

za pozytywną opinią głosowało -   6 radnych, 

przeciw                                       -   0   

wstrzymało się od głosu             -   0  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów mających siedzibę na 

obszarze miasta Suwałki do nowego ustroju szkolnego na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 

31 sierpnia 2019 r. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad 4. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Jeleniewo zadań 

publicznych w zakresie opieki nad dziećmi  w wieku do lat 3. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

  

Tadeusz Czerwiecki zapytał, na czym polega powierzenie zadań publicznych innej gminie. 

 

Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że na terenie miasta Suwałk w żłobkach brakuje miejsc. W 

ramach współpracy Miasto znalazło wolne miejsca w funkcjonującym żłobku w Jeleniewie. 

Rodzice kilkoro dzieci zamieszkałych w Suwałkach wyraziło zgodę na umieszczenie swoich 

pociech w żłobku poza Suwałkami. W związku z tym istnieje konieczność  uiszczania opłat za 

świadczenia udzielane przez placówkę w Jeleniewie. 

Członkowie Komisji  więcej uwag nie zgłosili. 

 



 

Głosowanie nad projektem uchwały : 

za pozytywną opinią głosowało -   6 radnych, 

przeciw                                       -   0   

wstrzymało się od głosu             -   0  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką w sprawie powierzenia 

Gminie Jeleniewo zadań publicznych w zakresie opieki nad dziećmi  w wieku do lat 3. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad 5. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Miasta Suwałk. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Alicja Jacewicz  przedstawiła projekt uchwały wraz ze szczegółowym uzasadnieniem. 

 

Członkowie Komisji uwag nie zgłosili. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały : 

za pozytywną opinią głosowało -   6 radnych, 

przeciw                                       -   0   

wstrzymało się od głosu             -   0  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Suwałk. 

 Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad 6. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w spawie kryteriów i trybu 

przyznawania nagród dla nauczycieli ze środków specjalnego funduszu nagród. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Irena B. Schabieńska zwróciła uwagę na błąd gramatyczny, który wystąpił w punkcie 2 

Obowiązku informacyjnego („ może się Pan/i kontaktować się”).  

 

Członkowie Komisji więcej uwag nie zgłosili. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały : 

za pozytywną opinią głosowało -   6 radnych, 

przeciw                                       -   0   

wstrzymało się od głosu             -   0  



Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli ze środków specjalnego 

funduszu nagród. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad 7. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie planowania                  

w budżecie Miasta Suwałki środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli,             

a także określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli przedszkoli, szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Miasto Suwałki 

oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ewa Beata Sidorek szczegółowo uzasadniła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji uwag nie zgłosili. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały : 

za pozytywną opinią głosowało -   6 radnych, 

przeciw                                       -   0   

wstrzymało się od głosu             -   0  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie planowania w budżecie Miasta Suwałki środków finansowych na pomoc 

zdrowotną dla nauczycieli, a także określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach 

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli przedszkoli, szkół i placówek oświatowych prowadzonych 

przez Miasto Suwałki oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad 8. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłat za 

świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto Suwałki.   

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Alicja Jacewicz przedstawiła projekt uchwały wraz ze szczegółowym uzasadnieniem. 

 

Członkowie Komisji uwag nie zgłosili. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały : 

za pozytywną opinią głosowało -   6 radnych, 

przeciw                                       -   0   

wstrzymało się od głosu             -   0  



Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne 

prowadzone przez Miasto Suwałki.   

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad 9. 

Wolne wnioski. 

 

Irena Bożena Schabieńska zapytała o funkcjonowanie Liceum Ogólnokształcącego Nr 7, które 

działa przy Państwowej Wyższej Szkole Zawodowej w Suwałkach; czy będzie przeprowadzony 

nabór do klas pierwszych. 

 

Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że w rozmowie z Rektorem PWSZ Panią Martą Wiszniewską 

uzyskała informację, że ze względów ekonomicznych nie będzie w roku szkolnym 2018/2019 

przeprowadzony nabór, zaś działalność tej placówki będzie wygaszana.  

 

Przewodnicząca podziękowała wszystkim za aktywny udział w posiedzeniu. 

 

Na tym protokół zakończono.            

                                                        

     

    Przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania 

       Rady Miejskiej w Suwałkach 

  

                                         Anna Ruszewska 

 

 
Protokół sporządziła:     

Danuta Teresa Skucz  

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej    

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


